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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a fel nem használt 13 ezer lélegeztetőgép 
sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent hírek szerint 13 404 lélegeztetőgép két raktárban áll, amelyek bérleti díja havi 
15 millió forint. Itthon mindössze 3288 gépet osztottak ki. A gödöllői raktárban 3125 darab, míg a 
szigetszentmiklósi raktárban 9909 darab készüléket tárolnak. Ezzel kapcsolatban kérem, válaszoljon
a következő kérdésekre!

Mire és mikor fogják felhasználni ezeket az eszközöket, és meddig lehet tárolni őket?

Lesz-e felelőse ennek a pazarló beszerzésnek, hiszen 300 milliárd forintért vásárolták ezeket, és 
havonta 180 millió forintot költ az állam a tárolásukra? 

Tisztelettel várom válaszát!


